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Before there was CSI, there was one man who saw beyond the crime-and into the
future of forensic science.

His name was Bernard Spilsbury-and, through his use of cutting-edge science, he
single-handedly brought criminal investigations into the modern age. Starting out as a
young, charismatic physician in early twentieth-century Britain, Spilsbury hit the
English justice system-and the front pages-like a cannonball, garnering a reputation as
a real-life Sherlock Holmes. He uncovered evidence others missed, stood above his
peers in the field of crime reconstruction, exposed discrepancies between witness
testimony and factual evidence, and most importantly, convicted dozens of murderers
with hard-nosed, scientific proof.
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This is the fascinating story of the life and work of Bernard Spilsbury, history's greatest
medical detective-and of the cases that not only made him a celebrity, but also
inspired the astonishing science of criminal investigation in our own time.

作者介绍: 

Colin Evans is a veteran writer specializing in forensics. His books include The
Casebook of Forensic Detection: How Science Solved 100 of the World's Most Baffling
Crimes, and A Question of Evidence: The Casebook of Great Forensic Controversies
from Napoleon to O.J. He resides in England.

目录:

The Father of Forensics_下载链接1_

标签

非虚构

美国

法医学

评论

-----------------------------
The Father of Forensics_下载链接1_

书评

在我小时候，小外公有一大箱的连环画，这是我最初的知识的来源。里面一本《洗冤集
录》让我翻烂了封面。宋慈被画得一脸慈眉善目，一撮胡子仙风道骨，怎是现在的一脸
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木讷的大宋提刑官何冰或者嬉皮笑脸的欧阳震华可以比肩。抬只猪仔在火里烧即能让县
官老爷认识到，活人被烧死口腔...  

-----------------------------
如题 “请你再给法医学之父一个总的评价(从差到好)” 对《法医学之父》：推荐
对法医学之父：力荐也不为过  

-----------------------------
看完了《法医学之父》。越到后面，越是悲伤，整本书读来，开始充满了朝气，就如年
轻的斯皮尔斯伯里一样，有着坚定的目光，有着充沛的精力，随着斯皮尔斯伯里事业的
不断成功，他的名气逐渐在大众中成为一种神圣的代表。虽然在事业上也遭受到不断的
指责与批评，但是总体来说...  

-----------------------------
非常棒的一本人物传记。时势造英雄，而伯纳德•斯皮尔斯伯里爵士就是那个恰逢其时
被推上了舞台的英雄。
本书按时间顺序将伯纳德•斯皮尔斯伯里爵士一生中涉及的几个经典案件展现在大家面
前，如实描述了他所经历的时代，他的对手，以及他的贡献。读来感觉非常真实，如身
临...  

-----------------------------
——读《法医学之父》
劳斯有意选择了在“篝火之夜”（1930.11.5）实施这起谋杀，因为这个时候野外到处
是篝火，再增加一堆大火也不会引起注意。这一计划实施的非常顺利。的确，如果不是
那两个在如此不寻常的夜晚时分赶路回家的年轻人，那么劳斯真的可能就永远从这个世
界上消失...  
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